
Драган Ј. Вучићевић: Вучићу је јуче било јако лоше, али сада је много боље - узалуд су се хејтери радовали по Твитеру, план им је пропао
субота, 16 новембар 2019 12:39

 Главни и одговорни уредник Информера Драган Ј. Вучићевић, гостујући у Јутарњем
програму ТВ Пинк, рекао је да председнику Србије, који се налази на ВМА, данас много
боље

  

  Вучићевић је у Јутарњем програму Пинка говорио о информацији да је председник
Србије Александар Вучић јуче примљен на Војномедицинску академију у Београду.   

Он је рекао да има сазнања да је јуче председнику Вучићу било веома лоше, после
скандалозне конференције на штампу у Београду на води, али и још неких састанака
које је имао са неким међународним изасланицима.

  

- Узалуд се хејтери радују по твитеру, и овај план им је пропао, Вучић се осећа много
боље. Радовали су се, јер је једини начин да дођу на власт да Вучића неко убије или да
умре - рекао је Вучићевић.

  

- Све је то било осмишљено и прорачунато, да хејтери на конференцији за штампу
испровоцирају председника на неку непримерену реакцију, гурајући му телефон под нос.
Па где то има?! Шта би се десило да неко тако гура телефон у лице Трампу или неком
другом светском политичару - објаснио је Вучићевић.

  
  

Очигледно је да Бошку Обрадовићу и Драгану Ђиласу управо такав сценарио одговара,
али то се неће десити. Ако хоће да победе Вучића мораће да га убију, или да му униште
здравље и да зато умре. Али ја сам сигуран да Вучић никад неће побећи као Моралес
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или Јануковић

    

Он је додао да се све то ради и да је цела афера "Крушик" осмишљена како би се у
Србији изазвао хаос и боливијски или украјински сценарио.

  

- Очигледно је да Бошку Обрадовићу и Драгану Ђиласу управо такав сценарио одговара,
али то се неће десити. Ако хоће да победе Вучића мораће да га убију, или да му униште
здравље и да зато умре. Али ја сам сигуран да Вучић никад неће побећи као Моралес
или Јануковић - рекао је Вучићевић.

  

Вучићевић је за Пинк истакао да је Вучић током конференције за медије у Београду на
води попут шаховскоог мајстора одиграо симултанску и то не са једном "хејтером“,,него
са њих 10.

  

- Оно није било никакво новинарство, ти људи су послати да изазову инцидент –истакао
је Вучићевић.

  

- Новинар који уноси телефон у лице председнику државе, па где то има? Да ли,можете
да замислите да је било који новинар пре 2012. године гурао мобилни,телефон у лице
Борису Тадићу? Можете ли да замислите такву сцену било где у,свету, било где у
Европи? Он себи даје за право и да каже председнику: "Ви се,завитлавате!" – додао је
Вучићевић.

  

Како је истакао, идеја је била да се гурањем телефона председику у лице изазове
његова,рефлексна реакција да би се после од тога правио хаос.

  

Он је указао да је ноћас неко на твитеру објавио да је Вучић на ВМА, а одмах је,кренула
најстрашнија кампања где се прижељкује његова смрт.

  

Вучићевић је оценио да се са патолошком мржњом вести да је председник Србије
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завршио у болници због срчаних проблема радују непријатељски "хејтерски" медији у
региону.

  

- Хрвати ликују, малтене славе јер им је неко од мрзитеља из Београда јавио да је Вучич
лоше – додао је Вучићевић.

  

Видети још: 

  

Алексаднар Вучић због кардиоваскуларних сметњи примљен на ВМА. Из
Председништва јављају да му је стање стабилно

  

(Информер)
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http://www.nspm.rs/hronika/vucic-primljen-na-vma-zbog-kardiovaskularnih-problema.html
http://www.nspm.rs/hronika/vucic-primljen-na-vma-zbog-kardiovaskularnih-problema.html

